
 

 

 

 

 

Fråga 

Nytt polishus. 

 

Polisen letar efter nya lokaler för sin verksamhet här i Gävle. Ett antal platser har varit och är 

intressanta och samtal har förts och förs med såväl Gävle kommun som privata 

fastighetsägare. Betydelsen av polisens absoluta närvaro i kommunen är omfattande. 

Trygghetsperspektivet är ett, men även som arbetsgivare och som en serviceinstans till 

medborgare. God kommunikation, centralt läge och stor markyta är andra perspektiv som 

bör beaktas. Med avseende på detta är det en utmaning att hitta en fastighet där ett nytt 

polishus kan inrymmas. Gävle kommun är oavsett vilken fastighet som blir aktuell en viktig 

medspelare för att ett nytt polishus ska kunna byggas inom tänkt tidsram. 

 

Med anledning av detta är mina frågor till ansvarigt kommunalråd: 

- Är byggandet av ett nytt polishus en prioriterad fråga för Gävle kommun. 

- Finns det resurser avsatta för att bistå polismyndigheten vid kontakt med Gävle 

kommun. 

 

Jan Myléus 

Kristdemokraterna Gävle Kommun 


